CO BAC 2017 –TES3/ SVT5 -  Correction grid
TITLE : ELLIS ISLAND REOPENS
	< A1
	A1
	A2
	B1
	B2

	-Ellis Island 
-Nancy Trejos :  reporter à USA today
Stephen Briganti : President de.. Statue of Liberty / Ellis Island Fondation


	-Un reportage de la chaîne USA Today sur Ellis Island et l’immigration 
-A New York/ Etats-Unis
-Une femme reporter puis un homme (président) parlent

Le 20 Mai
	Ce reportage porte sur la réouverture du musée/ de l’exposition sur l’immigration aux Etats-Unis à Ellis Island.
- Le président / PDG de ce musée (la Fondation Ellis Island + Statue de la Liberté )le  présente.
- Il y a une nouvelle section sur l’immigration aux US avant 1892 (ouverture de Ellis Island) et après 1954 (fermeture)

-le musée a été renommé … (incomplet)
	- L’ouverture aura lieu le 20 Mai
-Le directeur explique quelle est la fonction  (« the purpose ») du musée : il couvre toute l’histoire de l’immigration aux Etats-Unis jusqu’à nos jours, dans tous ses aspects : « eras, time periods, different people, ways of coming »
Il présente la nouvelle section, qui porte sur l’histoire de l’immigration à partir de la période coloniale aux USA, et se penche sur celle des Indiens d’Amérique du Nord, et des immigrants de passage à NY vers une autre destination aux USA.
- Il a été rebaptisé ‘Ellis Island National Museum of Immigration’ /= Musée National de l’immigration de l’île Ellis 


	La reporter va nous donner un aperçu (« a sneak peak » ) de ce nouveau Centre qui nous explique comment les Etats-Unis ont été peuplés.

-cette section présente aussi l’immigration forcée, c’est-à-dire l’importation d’esclaves aux Etats-Unis.
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‘Ellis Island reopens with New Exhibition on Immigration’.

Video USA TODAY 2015

 I’m Nancy Trejos for the USA Today Travel and I’m here to give you a sneak peak of the new People In of America Center on Ellis Island. The new exhibits chronicle immigration from before Ellis Island opened in 1892 and after it closed in 1954. The pre Ellis exhibit starts in the colonial era and focuses on Native Americans, forced migration and immigrants arriving in New York on their way to other parts of the country. - Stephen Briganti, President CEO Statue of Liberty – Ellis Island Foundation: ‘We’re in the post Ellis era telling the story of arrivals from 1957 to the present. The purpose of this area is to bring Ellis Island up to date with exhibitory that now covers the entire populating of America. We wanted to complete the story of the total populating of America and I think when this opens on May 20th we will have done that job. So that people will have an opportunity to see all eras and all time periods and all different people and all different ways that people came here’.

 -Nancy TrejosThe People In of America Center will debut on May 20th and the museum will be renamed the Ellis Island National Museum of Immigration
